

Referat til styremøte nr. Fauske & Sørfold JFF

Møtedato: 21.05.2026

Møtested: Buvika

Møtestart: 18.00

Innkalte:

Leder Magnus Krane

Nestleder Magne Alvestad

Kasserer Beate Breivik

Sekretær Elise Larsen

Studieansvarlig Ann-Kathrin Kristensen

Hytteansvarlig Jon Meisfjord

Varamedlem Svein Gunnar Albrigtsen

Varamedlem Kai Ivan Andersen

Saksliste

Sak	Aktiviteter og støtte
4/26	- Vi har fått tildelt 5000,- i støtte fra statskogmillionen. Det ble sendt inn en ganske rund søknad så ble diskutert hva disse skulle gå til. - o Konklusjonen var at dette skulle gå til premier og utstyr for planlagte aktiviteter; familiedagen, kvinnedag, egenberedskap. Vi kjøper inn utstyr til dette, f.eks. tennstål og annet nødvendig. - Ble også diskutert en benk som er handicapvennlig som kan plasseres ut ved hytta i Gjerdalen. - o Jon undersøker med Siso Vekst ang. pris på dette. - o Morgen etter kom det melding om at benk er bestilt hos Siso Vekst med størrelse til 6 personer og mulighet for adkomst med rullestol på langsidene av benken. Sisomar skal sponse benken, med "Sisomar" og "Siso Vekst" inngravert på bordplaten. - Rapport laget og sendt inn til Sparebankstiftelsen SpareBank 1 Nord-Norge, og vi har fått inn 25700,- i støtte fra de til hjertestarter. Denne er montert opp på utsiden av klubbhuset og registrert i hjertestarterregisteret. - o Ikke fått undersøkt om mulighet for eventuelt hjertestarter/førstehjelp

	kurs enda. - Aktiv Ferie – Fauske Kommune - o Aktiv Ferie har sendt inn spørsmål om vi har mulighet til å arrangere 1 eller 2 dager med leirdueskyting/simulator under aktiv ferie. - o Magnus ringer og snakker med Dan og Lars Rune om utvalgene har mulighet til å stille.
Sak 5/26	Hytte og iNatur - Medlemspris på hytteutleie på iNatur - o Kommet inn spørsmål ang. om hvis man er medlem i ett hytteutvalg men ikke medlem i FSFF, om man da får medlemspris ved leie at foreningens hytter. - o Det ble konkludert i styret med at man må være medlem i foreningen for å få medlemspris. - Ansvarlig for iNatur og sjekk om bestiller er medlem - o De nye som er ansvarlig for iNatur har ikke tilgang til medlemsregisteret og har dermed ikke mulighet til å kontrollere om de som bestiller hytter og skriver at de er medlemmer, er faktisk medlemmer. Magnus gir nødvendig tilganger for at de skal kunne sjekke dette. - o Ble poengtert at det ikke er noen kobling mellom iNatur og medlemsregisteret til NJFF, og dermed er det ikke mulighet for automatisk kontroll av dette. - iNatur og antall medlemmer - o Det ble kommentert at selv om vi har hatt økninger i antall medlemmer, sammenfaller ikke dette med at hyttene ble lagt ut på iNatur. Antall medlemmer har økt på vinterhalvåret mens hyttene har vært stengt, ikke rett før åpning av hyttene. - Nøkkel til Gjerdalen på nordsia - o Det kom inn ett ønske i fjor om at det skulle være en nøkkel tilgjengelig for hytta i Gjerdalen på nordsia av kommunen også. Dette for å gjøre det enklere for medlemmene som bor på nordsia så de slapp og kjøre helt sør for å hente nøkkel også kjøre nord igjen. - o Hytteutvalget har diskutert dette og er ikke ivrig på dette. Mye grunnet i kontroll av nøklene, og hvem som eventuelt skulle følge opp den “nordlige” nøkkelen. - Ved ved Storskoghytta - o Det var dugnag på Storskoghytta i helgen, og da ble det oppdaget at noen har tatt all ved vi har hatt liggende ved hytta og brent dette på bålplassen der. Grunnet at dette er nasjonalpark skaper det mye problemer for oss med å få sørget for nok ved til vinterhalvåret nå som alt er borte. - o Jon har initiert dialog med nasjonalparkforvaltningen om en mer permanent og bærekraftig løsning for å sørge for nok ved ved tilgjengelig på hyttene der. - Støtte fra kommunen - o Hytteutvalget har søkt om støtte fra Sørfold kommune til nødvendig utstyr og helikoptertransport. - o Får antageligvis støtte til utstyr som skal kjøpes inn i år og 3

	helikopterflyvninger. - Annet - o Generell status på hyttene er OK. - o Jobber fortsatt med kommunen ang. avtale rundt doen på Røyrvatn. - o Alle de forskjellige hytteutvalgene har fått utdelt koder til nøkkelboksene for å kunne lettere hjelpe kjapt.
Sak 6/26	Eventuelt - Status festetomt - o Hatt dialog med en grunneier, virket i utgangspunktet positivt. Andre grunneier blir kontakt snart initiert når nødvendige parter er tilbake fra jobbreiser. - o Vi har sett at det er en generell faktor for 25 ganger hva som er igjen av leie for utkjøpspris. Antageligvis blir dette en pris på ca 250 000,- NOK. - o Magnus har prøvd å ta kontakt med NJFF Nordland ang. tips om andre foreninger som har gjort dette, og eventuelt hvem sentralt som har peiling på det. Har ringt leder av Alstadhaug JFF ang. tips, skal ringe en sentralt for mer tips. - o Magnus ringer kommunen for å høre om de har generelle ting som må på plass for oppkjøp. ▪ I samme slenger purre på møte ang. nye leirduebanen da det ikke har kommet svar fra kommunen, selv ikke etter mail til postmottaket. - Møtekalender resten av året - o Møtefri i Juni og Juli ▪ Ved behov (f.eks. rundt festetomt) kalles det inn til ekstraordinært møte. - o Styremøte: Torsdag 20. August kl. 18:00 ▪ Magnus med en til må møtes fredag 21. August i tillegg. Søknadsfrist på hytter er innen 20. August, og trekning skal være utført innen 23. August. - o Utvidet styremøte: Torsdag 17. September kl. 18:00 - o Styremøte 15. Oktober kl. 18:00 kl. 18:00 - o Utvidet styremøte: 26 november kl. 18:00 - o Torsdag 14. Januar kl. 18:00 - o Utvidet styremøte 18. Februar kl. 18:00 - o Årsmøte med styremøte før det for eventuelle innkommende saker blir planlagt nærmere når vi finner ut når årsmøtet i NJFF Nordland blir avholdt. - Ventilasjon - o Har hatt besøk av en tekniker som har sett på ventilasjonsanlegget. - o Viftemotoren har blitt ødelagt. Fått estimert pris på 13500,- eks. moms + frakt og installasjon. - o Magne bestiller ny motor. - Oppførsel og sikkerhet på bygget ved aktivitet på skytebanen - o Ved en kveld med aktivitet på en av skytebanene så har det blitt

	observert ganske mangelfull kontroll over første etasje i klubbhuset, da med mange våpen lett tilgjengelig i gangen og lett tilgang til våpenrom og kasun. ○ Dette skal ikke skje da vi ikke har kontroll på hvem som kan komme og finne på uønsket ting, og kan føre til alvorlige konsekvenser for oss. ○ Magnus ringer leder for aktuelt utvalg og tar opp saken. ○ Dette faller også tilbake på manglende instruks for hvert utvalg. Denne tråden må plukkes opp igjen fra tidligere. - Miljøtiltak ○ Selv om det ikke har kommet noe per nå, vet vi om andre foreninger som har fått beskjed om nødvendige tiltak for å rydde plass etter skyting på leirduebanen. ○ Vi hører om det er noen skoleklasser som ønsker å komme på dugnad for å plukke plast på skytebanen, mot en betaling som kan gå til f.eks. tur for klassen eller lignende. Beate undersøker med skolen. ○ Eventuelle tiltak for å plukke opp fremtidig plast eller årlige dugnader må arrangeres av leirdueutvalget.
--	---

Referat Magnus Krane

